



Опубликовано на Швейцария: новости на русском языке (<https://nashagazeta.ch>)

"Звук дружбы"



Постоянные представительства России и Китая при Европейском отделении ООН в Женеве приглашают всех любителей классической музыки на концерт с участием Уральского филармонического оркестра и Симфонического оркестра Харбина. В программе произведения русского и китайского репертуара.

Концерт состоится **7 декабря 2016 года в 18.30** в Зале Ассамблей Дворца наций (Здание А, 3-й этаж, подъезд 14). Вход бесплатный. Тех читателей, которые захотят пойти, но не имеют ооновского пропуска, просим **до 5 декабря** зарегистрироваться по адресу chinarussia.event@gmail.com и иметь при себе удостоверение личности.

Wednesday 7 December 2016 at 6:30 p.m.

Palais des Nations

Assembly Hall, A Building, 3rd floor - Door 14

Sound of Friendship

Classical Music from China and Russia

Michael Moller

Director-General of the United Nations Office at Geneva

Alexey Borodavkin

Ambassador, Permanent Representative of the Russian Federation to the United Nations Office and other international organizations in Geneva

Ma Zhaoxu

Ambassador, Permanent Representative of the People's Republic of China to the United Nations Office at Geneva and other international organizations in Switzerland

have the pleasure to invite you to a classical concert on **Wednesday, 7 December 2016 at 6:30 p.m.**

The joint concert is a result of a cooperation between Harbin Symphony Orchestra from China and Ural Philharmonic Orchestra from Russia. The Orchestras will perform classical masterpieces from China and Russia.

All attendees who do not hold a UN ground badge are kindly requested to register at chinarussia.event@gmail.com before 5 December 2016.

Please bring photo identification with you. No parking available for non-accredited vehicles.

Palais des Nations - 8-14, Avenue de la Paix - Geneva 10. Entry: Pregny Gate



INVITATION

 **United Nations**
cultural activities
Geneva



Source URL: <https://dev.nashagazeta.ch/event/22634>